
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Dialogu Obywatelskiego  
ds.  Sportu Powszechnego  

przy Wydziale Sportu Urzędu Miasta Łodzi 
 
 
W dniu 24 września 2018 r. o 16.30 w sali konferencyjnej Lodowiska „Bombonierka” odbyło 
się XVII spotkanie Komisji Dialogu Obywatelskiego do spraw Sportu Powszechnego. 
 
 
Celem posiedzenia było podsumowanie kolejnej kadencji Przewodniczącej KDO oraz 
przeprowadzenie wyborów na nową kadencję.  
 
W głosowaniu jawnym, jednogłośnie podjęto decyzję o ponownym wyborze na stanowisko: 
Przewodniczącej KDO – Ewy Szmitki 
 
Celem najbliŜszej kadencji będzie dalsze zacieśnianie współpracy między organizacjami 
zrzeszonymi w KDO oraz między KDO a Wydziałem Sportu UMŁ. 
 
Spotkaniu towarzyszyła dyskusja na temat zwiększenia dostępności szkolnych obiektów 
sportowo-rekreacyjnych dla organizacji pozarządowych. Obecne stawki za wynajem  
przewyŜszają moŜliwości finansowe większości organizacji sportowych upowszechniających 
sport powszechny. Członkowie KDO zdecydowali o przygotowaniu pisma skierowanego  
do dyrektorów szkół, w którym znajdzie się pytanie o moŜliwości wynajęcia 
administrowanych przez nich obiektów sportowych oraz co mogłoby skłonić ich do 
wynajmowania tych obiektów taniej.  
 
Datę następnego spotkania wstępnie ustalono na listopad 2018 roku. 
 
Na tym  posiedzenie Komisji zakończono. 
 
 
 
 
Lista obecności z XVII posiedzenia KDO ds. sportu powszechnego z dnia 24 września 2018 r. 
 
1. przedstawiciel organizacji pozarządowej - KS Kontra 
2. przedstawiciel organizacji pozarządowej - S.L. Salos-Wodna 
3. przedstawiciel organizacji pozarządowej - Fundacja 2035 
4. przedstawiciel organizacji pozarządowej - ECIM Hipokamp 
5. przedstawiciel Wydziału Sportu UMŁ 
 
W spotkaniu uczestniczyli takŜe gościnnie przedstawiciele Koalicji TAK  
 
 
 
 
 


